
Culture
Since 1788, the basis of Australian culture has been strongly influenced by Anglo-Celtic Western 
culture. Distinctive cultural features have also arisen from Australia's natural environment and 
Indigenous cultures. Since the mid-20th century, American popular culture has strongly influenced 
Australia, particularly through television and cinema. Other cultural influences come from neighbouring 
Asian countries, and through large-scale immigration from non-English-speaking nations
С 1788 года основа австралийской культуры была под большим влиянием англо-кельтской западной 
культуры. Отличительные особенности возникли из-за природной среды Австралии и ее местных 
культур. С середины 20 века американская массовая культура оказывает значительное влияние на 
Австралию, в частности с помощью телевидения и кино. На культуру также воздействовали 
соседние страны Азии, крупномасштабная иммиграция народов, не говорящих на английском 
языке.


